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1) terugblik voorzitter 

2024, wederom niet het makkelijkste jaar, wel een jaar waar we ontzettend veel hebben kunnen 

helpen op de plekken waar die hulp het hardste nodig is. En dat was mede mogelijk door de mensen 

die onze stichting een warm hard toedragen en ons regelmatig (financieel) steunen in ons werk. 

Ondanks dat we ons vooral inzetten voor jachthonden, en dan met name setters, gaat de hulp, vooral 

achter de schermen, veel verder dan dat, soms zelfs heel erg ver. Dat blijkt wel uit het feit dat onze 

post “transport” over het boekjaar dik 5000 euro in de min is geëindigd. Mede ook door wat pech met 

de bus, maar vooral ook omdat wij dieren sporadisch transporteren om te helpen, om ze zo luxe 

mogelijk te transporteren en zo relaxed mogelijk in hun nieuwe leven willen begeleiden, zonder daar 

ook maar op enige wijze profit op te willen maken. Desalniettemin is dat een bedrag wat inacceptabel 

is en we voor 2025 zullen moeten gaan veranderen. Helpen is fijn, en dat mag ook best wat kosten 

om het op een goede manier te kunnen doen, maar deze kosten liggen veel te hoog.  

2024 lag in de lijn van de verwachting met het aantal adopties, namelijk 25, 2 minder dan afgelopen 

jaar en dat zal ook de verwachting voor 2025 zijn. Het allerbelangrijkste blijft dat de hondjes in het 

land van herkomst de allerbeste start kunnen maken, en wij willen graag dat dat niet achter tralies 

gebeurd, maar bij opvangadressen waar de honden los kunnen lopen en waar ze enigszins 

gesocialiseerd kunnen worden. Toekomstige veranderingen van wetten en verordeningen gaan dit 

steeds lastiger maken, ook de plannen voor een nieuwe transportverordening lijkt niet in het voordeel 

voor de dieren gemaakt te worden. Voor nu is het dan ook heel goed nadenken hoe we dit kunnen 

blijven realiseren waarbij het welzijn van de dieren het allerbelangrijkste blijft, immers een hond die in 

het land van herkomst een goede start maakt, is het halve werk in een adoptie bij ons. 

Nog steeds hebben wij, maar ook vele anderen met ons, veel last van organisaties die het allemaal 

niet zo nauw nemen, die honden en mensen in de steek laten na plaatsing, waardoor er nog steeds te 

veel honden hier in een asiel belanden of waar herplaatsorganisaties zich mee bezig houden. Het blijft 

zo ongelofelijk belangrijk te kiezen voor de juiste organisatie, helaas komt men daar pas achter als het 

te laat is. Velen “raken hun honden kwijt “door op de emotie van de mens te spelen, en nog te vaak 

gaat dat achteraf mis. Wij blijven kwaliteit voor kwantiteit kiezen, ook al kunnen we daardoor minder 

hondjes plaatsen. Het, een hondenlevenlang hulp en begeleiding bieden, blijven we belangrijker 

vinden dan ( te ) veel honden hierheen halen. Daarnaast houden we ons intensief bezig om de 

problemen in de landen van herkomst aan te pakken en vooral de vele vrijwilligers daar te 

ondersteunen.  

In 2024 ook weer 2x naar Italië kunnen rijden met de bus en aanhangwagen volgepropt met spullen 

en voer. In eerste instantie, door hoog oplopende kosten, zag het niet zo uit dat we in het najaar nog 

een tweede rit konden maken, maar dank ontzettend veel lieve donateurs en vooral ook door de 

familie Hendriks die een groot deel van de kosten heeft overgenomen, hebben we toch de tweede rit 

weten te realiseren. Een hele bijzonere tweede rit, waar we ter plekke meer en beter hebben kunnen 

helpen dan ooit. 

De eerste plannen voor weer een Setter-dag zijn inmiddels gemaakt, in 2024 was iedereen te druk om 

weer een mooie dag te kunnen plannen. Maar 20-09-2025 staat in elk geval gereserveerd en zal een 

bijzonder mooie, onvergetelijke dag gaan worden waar we hopen op een honderdtal settertjes met 

hun baasjes. 

De verkoop van de kalender was een groot succes in 2024, deze keer zijn er 120 exemplaren 

verkocht. 

Het aantal eigen vrijwilligers is nagenoeg hetzelfde gebleven in 2024. Een adoptie-traject volledig met 

eigen mensen realiseren is vrij uniek, maar tegelijk vind ik dat wel heel belangrijk. Zo kun je het 

allerbeste de mensen uitleggen waar adoptie en (rescue)setters voor staan, en wat men kan 

verwachten. 



 

In 2024 zijn we een samenwerking gestart met voerleverancier Woof4all, nadat we de brok zelf 

uitgetest hebben, en we uitermate tevreden hierover zijn, zijn we tot een samenwerking gekomen die 

uiteindelijk een win-win-win oplevert voor iedereen. Voor woof4all omdat ze nieuwe klanten erbij 

krijgen, voor onze stichting omdat we een proefpakket mogen meegeven aan adoptanten, bestaande 

uit een proefzak voer van 3kg, een assortiment snackjes en een kortingsbon voor een volgende 

bestelling, en de derde winnaar is de hond zelf, want die komt hiermee op een topbrok te staan. 

Nou op naar een succesvol 2025 !!! 

 

2) groei van de stichting 

Dik 35 vrijwilligers voor een kleine stichting als de onze is best veel, maar als je alles in eigen 

beheer doet, is zelfs een aantal van 35 nog heel erg weinig.. Hoe meer vrijwilligers, hoe 

makkelijker het wordt voor iedere vrijwilliger en ook hoe minder kilometers de huisbezoekers 

moeten rijden om een huisbezoek te kunnen doen. 

Dus met regelmaat zoeken we ook actief naar nieuwe vrijwilligers voor de huisbezoeken en de 

telefonische intakes. Fijn om te zien dat een aantal nieuwe adoptanten deze stap hebben gezet in 

2024 en we daardoor toch weer een paar extra handjes hebben. 

Voor de telefonische intake hebben we inmiddels 8 vrijwilligers, dank Paola die de nieuwe mensen 

wegwijs heeft gemaakt. 

Ook voor de huisbezoeken zijn er een aantal mensen die momenteel meelopen zodat ze straks 

zelfstandig een huisbezoek kunnen doen. 

3) Adoptie-honden 2024 

In 2024 vonden 25 hondjes hun forever home, 2 minder dan afgelopen jaar, waarvan we 1 setter 

in Nederland geholpen hebben met herplaatsing ivm. Ziekte van zijn baasje.. 

6 hondjes vonden hun thuis in België, 17 hondjes hun thuis in Nederland en 2 hondjes in 

Duitsland. 

Hulp bij herplaatsing is altijd gratis, ook al zijn er wel kosten voor ons zelf, zoals het ophalen, op 

naam zetten, opvangen, nieuwe entingen ed. 

4) Samenwerking buitenland 

 

Deze is nagenoeg hetzelfde gebleven in 2024, we werken nog steeds met dezelfde 

vrijwilligers/organisaties samen, zoals in het afgelopen jaar. 

Tijdens de tweede rit naar Italië zijn langzaam de plannen gekomen om zelf een opvang te starten 

in Italië waar dan ook meerdere vrijwilligers van gebruik kunnen maken, zoals dat nu verloopt met 

het honden pension Bau Bau land in Caserta. Dat dit nogal wat voeten, lees vooral kosten, in de 

aarde heeft, mag voor zichzelf spreken Ontzettend fijn dat we tijdens deze tweede rit heel goed 

hebben kunnen helpen door een actie van Marjan om tekenbanden te doneren, en door de familie 

Hendriks die een rolstoel voor Balto gedoneerd heeft. Al met al hebben we ter plekke ook nog 

eens voor een paar honderd euro anti-tekenbanden, ontworming en veel medische spullen 

kunnen kopen en doneren.. 



 

We zijn maar een kleine stichting, die op zeer kleine schaal een paar hondjes helpt, des te fijner is 

het te zien dat er dan toch best veel mensen zijn die ons hierbij ondersteunen, want alleen kunnen 

wij vrij weinig, en uiteindelijk bijzonder lieftallige families kunnen we ook geen hondjes blij maken 

met een nieuw leven. 

 

5) Vrijwilligers stichting 

 

Zowel het telefonische intake team als ook het huisbezoekers-team heeft er in 2024 een paar 

vrijwilligers bij gekregen. Zo wordt het iets makkelijker om in eenieders drukke leven toch nog wat 

vrijwilligerswerk te kunnen doen.. 

6) Nazorg 

De nazorg, misschien nog wel dat gedeelte van de adoptie waar de meeste tijd en aandacht naar uit 

gaat ( en ook moet gaan ) Iedereen die het adoptie-traject ingaat, zal dan ook meermaals te horen 

krijgen dat we een hondenlevenlang begeleiding aanbieden, op welke manier dan ook. Er kan iets 

onvoorspelbaars gebeuren in een mensenleven, en als dan een moeilijke keuze gemaakt moet 

worden, zullen wij de eerste zijn die hulp aanbiedt. Ook op financieel gebied weet iedereen dat als er 

een grote financiële tegenvaller voorbij komt, wij altijd zullen proberen te helpen. Als het met enkel 

onze eigen hulp niet lukt, kunnen we nog altijd een fundraiser op zetten, maar uiteindelijk komen we er 

samen wel uit, een financieel probleem mag namelijk nooit het geluk van een hond in de weg staan. 

As we speak hebben we een vrijwilligster kunnen helpen met het opzetten van een fundraiser voor 

haar hond die dringend een nieuwe operatie moest ondergaan, maar inmiddels door alle reserves 

heen was omdat er al zo ontzettend veel kosten gemaakt waren. Zelf hebben we ook een donatie 

gedaan en alvorens de volledige dierenartsrekening vooruitbetaald zodat die zorgen in elk geval weg 

genomen zijn. 

Advies, zeker mbt. Buitenlandse ziektes, maar ook medicatie voorziening blijft nog steeds 

vanzelfsprekend, ook dat een hondenlevenlang.  

 

7) ANBI status 

In 2024 was er sprake van dat giften niet meer fiscaal gunstig gedaan konden worden. Dat zou 

betekenen voor ons dat een ANBI vvor nu niet veel meerwaarde meer zou hebben. Gelukkig werd dit 

op het laatste moment terug gedraaid, zowel voor particulieren als ook voor bedrijven.. 

Ten allen tijde kunnen we dan ook een donatieverklaring voor Nederlandse, Belgische of Duitse 

donateurs aanbieden op verzoek. 

8) Activiteiten 

Buiten de jaarlijkse kalender, weinig andere activiteiten in ons land dit boekjaar. Voor 2025 staat wel 

nog het e.e.a. gepland, met als hoogtepunt de Setter-dag in September. 

9) social Media 

Op alle mogelijke manieren proberen we het prachtige ras Setter onder de aandacht te brengen, 

daarvoor hebben we onze website, Facebook en instagram-pagina. En nog steeds zijn we zoekende 

hoe we dit prachtige ras nog meer onder de aandacht kunnen brengen. We hebben al het verhalen-



 

stukje op onze website staan, waar een aantal adoptanten, enig tijd nadat ze een hond geadopteerd 

hebben, hun 1 op 1 verhaal delen, hun ervaring, waardoor andere mensen kunnen lezen wat ze 

kunnen verwachten. 

De facebookpagina heeft inmiddels 6866 volgers, de groei gaat vrij langzaam, maar een stichting die 

grotendeels maar 1 ras helpt, heeft ook maar een beperkt bereik. De website wordt ontzettend snel 

bijgewerkt, met dank aan onze webmasters. Instagram blijkt een kleiner bereik te hebben, maar dat is 

ook logisch vanwege de beperkte info die je daarop kunt plaatsen. 

10) toelichting jaarrekening 2023 

 

2024 werd positief afgesloten met een saldo van 11245,11 euro op 31-12-2024 

Op 01-01-2024 zijn we gestart met een positief saldo van 3473,12 euro 

De kosten voor adopties waren 13.204,48 euro, terwijl de inkomsten voor adoptie 13.300 euro 

Het tweede jaar op rij dat dit eindelijk met mekaar in verhouding staat en niet meer dat de kosten veel 

hoger liggen tov. De adoptiebijdrage. De adoptiebijdrage was ook in 2024 420 euro en zal dit ook 

blijven voor 2025. De kosten voor veiligheidstuig met leiband zijn voor ons wel gestegen, net als de 

transportkosten.De borg hiervoor zal dan ook in 2025 verhoogd worden naar 65 euro. Hiervoor krijgen 

de mensen wel een uniek veiligheidstuig, dat in een oogomdraai gewisseld kan worden naar een Y-

tuigje, een unieke multifunctionele Leiband, een bijpassende halsband, als ook een speciaal 

bijpassend tasje voor de GPS-tracker. Daarnaast krijgen adoptanten een adoptie-pakketje en een 

voer/snackpakket van Woof4all mee. 

De kosten blijven stijgen, gemiddeld zullen de kosten voor een hond rond de 600 euro liggen,  terwijl 

de adoptiebijdrage 420 euro is. Dat komt mede ook doordat een groot deel van de adoptiebijdrage 

terug gaat naar de vrijwilligers in het buitenland, de hogere kosten van transport, het zelf ophalen en 

thuisbrengen van de honden, en de extra’s die we nog doen zoals hondenpenning graveren, 

chipregistratie en een aardig adoptie-pakketje wat elke adoptant meekrijgt. 

Totale donaties zijn in 2024, tot onze verbazing, verdubbelt, te weten naar  24.683,64 euro, Een 

ongelofelijk bedrag, dankbaar voor iedereen die hieraan heeft bijgedragen. Vandaar ook het hogere 

saldo op het einde van het jaar. Daarmee hebben we de doelstelling van 20.000 euro aan donaties 

dan ook gehaald.De doelstelling voor 2025 zal bij 20.000 euro blijven, omdat wij verwachten, mede 

door de giften-aftrek onzekerheid die er geweest is in 2024, dat giften minder zullen zijn dan in dit 

topjaar van 2024. Maar doordat er meer donaties waren, hebben we ook meer kunnen helpen en ook 

eind van dit jaar weer 5 vrijwilligsters in het buitenland met elk 500 euro extra hebben kunnen 

steunen. 

De opbrengst van verkoop van diverse artikelen lag bij 2009,15 euro,  dat is iets minder dan in 2022, 

en dat komt vooral door minder activiteiten om producten te kunnen verkopen. 

De dierenartskosten in 2024 bedroegen 1611,18 euro. Dat is in de lijn van verwachting en ook 

vergelijkbaar met 2023. Ook hier geldt weer dat dit kosten betreft waartoe we vaak niet verplicht zijn, 

maar wel de verantwoordelijkheid nemen, denk hierbij aan een hond die plots positief test op 

Leishmania, waarbij wij dan supplementen en medicatie leveren, of een dierenartsrekening betalen bij 

een onverwachte operatie, een deel betalen bij erg hoge rekeningen e.d. Een hondenlevenlang hulp, 

dat is wat we trachten te realiseren. 

De onkosten waren 3284,66 euro, dat is een behoorlijke stijging t.o.v. 2023 . De kosten voor de 

zakelijke bankrekening welke enorm gestegen zijn, de verzekering en de website zitten in deze 



 

onkosten. Maar ook is deze post nu meer gespecificeerd waardoor gemaakte kosten die eerder onder 

een andere post vielen, nu in de post onkosten geboekt staat. 

Inkoop materialen waren 1402,80 euro, wat bijna gehalveerd is t.o.v. afgelopen jaar en ook in de lijn 

van verwachting zit. Voor 2025 zal deze hoger uit gaan vallen omdat de voorraad tassen en 

penningen bijna uitgeput is en opnieuw besteld zal moeten worden. 

 

De donaties aan vrijwilligers/stichtingen was dit jaar, iets minder dan afgelopen jaar, mede door hoge 

repartiekosten aan de bus. Dat zijn de mensen die geweldig werk verzetten met minimale middelen en 

daarom ook zoveel mogelijk steun moeten ontvangen. In totaal hebben we in 2024 7288,30 euro 

gedoneerd aan. Vrijwilligers in het buiten, maar ook binnenland die onwijs goed werk verrichten. Blij 

en ook trots dat we met uiteindelijk dit jaar zoveel steun hebben kunnen bieden, waardoor men weer 

een aantal honden extra kan helpen. 

Ook in 2024 werden de maandelijkse kosten van de bus weer gedoneerd door de voorzitter, wat op 

het eind van het jaar toch weer een aardige kostenbesparing voor de stichting is, waarvoor dank. 

Zo af en toe rijden we een aantal hondjes en/of katjes voor andere stichtingen, welke van een 

internationaal transport afkomen, of een luchthavenafhaling en dat tegen een zo gunstig mogelijk 

tarief voor de stichtingen, dat dit tarief zo gunstig is blijkt wel uit het feit dat onder aan de streep 

5463,18 euro een tekort staat genoteerd in 2024.Mede ook door de pech wat we meermaals gehad 

hebben met de bus in 2024 en hoge reparatiekosten. Uiteindelijk is de bus ook op de weg gezet om 

de dieren in luxe te kunnen transporteren en zeker niet om geld mee te verdienen. Ondanks dat is dit 

bedrag veel te hoog, en moeten we zien of dit met normale maandelijkse onkosten voor transport in 

2025 weer terug naar normaal gaat, zeker ook nu de kilometers van de bus aardig beginnen op te 

lopen en we ons in de nabije toekomst bezig moeten gaan houden met de vraag wat is wijsheid. Dit 

ook in verband met gewijzigde wettelijke regels omtrent transport.. 

11) doelstelling 2024 

Deze zal voor nu niet anders zijn dan afgelopen jaar. Er staan wat wetswijzigingen voor de deur, maar 

deze zullen waarschijnlijk pas in 2026 hun opwachting maken. Daar tegenover staat wel de steeds 

lastigere regelgeving om met het verplichte Traces te kunnen blijven werken. 6 jaar lang hebben we 

de documenten voor kunnen bereiden, maar dat wordt lastiger en lastiger. Maar zonder deze 

documenten kan een hond niet de grens over, nee mag een hond niet de grens over.  

Voor de rest blijven we dat doen wat we doen, helpen waar en zo goed we kunnen. Zolang we wat ( 

financiële ) hulp van derden krijgen, kunnen we dat blijven doen. 

Voor 2025 is het misschien nog te vroeg, en wordt het te druk met andere werkzaamheden, maar voor 

2026 gaan we toch kijken of we zelf een castratie en educatie-project op kunnen zetten., maar het 

doel, minder (zwerf)honden, daar dragen wij ons ( financieel ) steentje bij, door alle honden die door 

onze rescuers in de opvang genomen worden, ook gelijk, na dierenartsonderzoek te castreren. Elke 

hond die opgevangen wordt moet vroegtijdig geholpen worden, pups die geboren worden in een asiel 

of opvang kan niet, mag niet gebeuren. 

De doelstelling voor 2025 wat betreft het aantal hondjes dat hier naar toe komt om een beter leven te 

krijgen is uiteraard altijd hoger, dan de realiteit. Daarom stellen we voor 2025 ook een realistisch 

aantal van 30 hondjes die we hopen een beter leven te kunnen bieden. 

Ook in 2025 zullen we ons, als 1 van de oprichters van S.A.A.N.( Stray Animal Association 

Netherlands ) bezig blijven houden met wet en regelgeving en mensen blijven helpen door kennis te 

verspreiden en vooral door van deze sector langzaam eens een normale sector te maken waar 



 

iedereen weet waar die mee bezig is en waar het welzijn van de dieren ten allen tijde voorop staat. 

Ook hier gaat enorm veel tijd inzitten, maar ook dit doen we in het belang van uiteindelijk de hondjes. 

12)slotwoord 

Ons zesde jaar en ondanks dat we veel meer zouden willen dan we nu kunnen, moeten we realistisch 

blijven. We zijn een Setter-rescue en willen liefst zoveel mogelijk afgedankte en mishandelde setters 

een beter leven geven. En ondanks dat we veel meer dan dat doen, is ons bereik vooral beperkt tot de 

mensen die geïnteresseerd zijn in jachthonden. 

Stuk voor stuk bedanken we ons hartelijk voor elke vrijwilliger binnen onze stichting. Iedereen heeft 

vandaag de dag een gezin, werk en een druk leven, daarom zijn we enorm dankbaar voor iedere 

vrijwilliger die een uurtje extra tijd aan vrijwilligerswerk aan onze stichting wil besteden.Ondanks dat 

we een geweldig team hebben, kunnen we altijd nog mensen gebruiken omdat we alles in eigen 

beheer doen en dat kan alleen als het team groot genoeg is en vrijwel elke regio afgedekt is met een 

vrijwilliger huisbezoeken. 

Dank ook aan het thuisfront, de partners van de vrijwilligers, want zonder goede steun van thuis is het 

lastig om vrije tijd op te geven, zeker ook omdat nagenoeg elke vrijwilliger wel 1 of meerdere honden 

zelf heeft. Op naar een goed 2024. 

Heel grote dank aan iedereen die onze stichting een warm hart toedraagt, volgers, donateurs, 

vrijwilligers, delers en natuurlijk de gezinnen die een hondje opnemen, zonder jullie allemaal kunnen 

wij ook niet helpen. 
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